



CANADA

1976

EXCHANGE OF NOTES BETWEEN CANADA AND THE UNITED STATES OF AMERICA

# FISHERIES

## Exchange of Notes between CANADA and the UNITED STATES OF AMERICA

Ottawa, April 14 and 22, 1976

<p>1. The Government of Canada has the honor to acknowledge the receipt of the note from the Government of the United States of America dated 14 April 1976, and to inform the Government of the United States of America that the Government of Canada has no objection to the measures proposed in the note.</p>	<p>2. The Government of the United States of America has the honor to acknowledge the receipt of the note from the Government of Canada dated 22 April 1976, and to inform the Government of Canada that the Government of the United States of America has no objection to the measures proposed in the note.</p>
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

# PÊCHERIES

## Echange de Notes entre le CANADA et les ETATS UNIS D'AMÉRIQUE

Ottawa, les 14 et 22 avril 1976

Le 22 avril 1976

1. Le Gouvernement du Canada a l'honneur d'acquiescer à la réception de la note du Gouvernement des États-Unis d'Amérique en date du 14 avril 1976, et d'informer le Gouvernement des États-Unis d'Amérique que le Gouvernement du Canada n'a aucune objection aux mesures proposées dans la note.

2. Le Gouvernement des États-Unis d'Amérique a l'honneur d'acquiescer à la réception de la note du Gouvernement du Canada en date du 22 avril 1976, et d'informer le Gouvernement du Canada que le Gouvernement des États-Unis d'Amérique n'a aucune objection aux mesures proposées dans la note.